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Yrkande 
 
2023-05-26 
 

(Miljöpartiet, Socialdemokraterna, Vänsterpartiet) 
  

Tilläggsyrkande från MP, S, V till 
åtgärdsförslag för budget i balans 
stadsmiljönämnden 2023 

Förslag till beslut 
I stadsmiljönämnden: 

1. Avstå från följande förslag: 
 

a) Att avsluta arbetet med Cykelstadenappen (3.2.1 Påverkansåtgärder och 
övriga tjänster, bilaga 3). 
 

b) Att avstå underhåll av våtmarksåtgärder (3.1.1 Planerat underhåll, bilaga 
3). 

              Delvis avstå från förslaget: 

c) Att sänka ambitionsnivån för akut underhåll (3.1.2, bilaga 3). 

             Och ersätta dessa med besparingar för 2,5 miljoner kronor inom IT-utveckling. 

2. I övrigt bifalla tjänsteutlåtandet Åtgärdsförslag för budget i balans 
stadsmiljönämnden 2023. 
 

Yrkandet 
 

Miljöpartiet, Socialdemokraterna och Vänsterpartiet beklagar det faktum att 
nedskärningar i verksamheten måste göras, men det är av högsta prioritet att vi åtgärdar 
stadsmiljönämndens budgetunderskott för att få en budget i balans 2023. Tack vare 
kommunstyrelsens beslut den 24 maj 2023 om en tilläggsbudget på 92 miljoner kronor 
till stadsmiljönämnden, så behöver nedskärningar i verksamheten inte bli lika omfattande.  

Vi tycker att förvaltningen har gjort ett bra arbete med att ta fram de besparingsförslag på 
38 miljoner kronor som nämnden behöver fatta beslut om, som vi tror inte kommer ha 
någon omfattande påverkan på förvaltningens arbete. Men med utgångspunkt i den 
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rödgröna visionen om att göra Göteborg till en grönare och mer hållbar stad, yrkar vi på 
att avstå från förslagen om att avsluta arbetet med Cykelstadenappen, samt att avstå 
underhåll av våtmarksåtgärder och istället kompensera för dessa med besparingar för 
motsvarande summor inom IT-utveckling. Vi förstår att IT-utvecklingen är viktig, men 
gör här en prioritering för att värna de gröna insatserna för cykel samt underhåll av 
våtmarker. Vi yrkar också på att delvis avstå från att sänka ambitionsnivån för akut 
underhåll eftersom flera av dessa åtgärder bidrar till en tryggare stad, vilket vi ser som 
särskilt viktigt. Även här ska kostnaden ersättas med besparingar inom IT-utveckling. 


